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P R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr VI/2015 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  25 marca 2015 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych (nieobecna była radna Dorota 

Kruszyna). 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

6. Eugeniusz Krzyżanowski – Radny Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

7. Bogusław Kierus – Wicestarosta Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

8. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1) Otwarcie VI zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

2) Wręczenie zaświadczenia Gminnej Komisji Wyborczej w Zwierzynie o wyborze i 

złożenie ślubowania przez radną Monikę Łohunko. 

3) Przedstawienie porządku obrad. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6) Informacja o planowanych pracach na drogach powiatowych na terenie Gminy 

Zwierzyn. 

7) Informacja o stanie dróg gminnych na terenie Gminy Zwierzyn. 

8) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) upoważnienia kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zwierzynie do 

prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym, 

b) Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Zwierzyn, 

c) zgody na włączenie nieruchomości w granice Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej, 

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących zabudowaną działkę 

ewidencyjną oznaczoną numerem 98/8 o powierzchni 0,0609 ha oraz 

niezabudowaną część działki oznaczoną numerem 98/12, obydwie położone w 

obrębie Górecko, 

e) wyrażenia zgody na zbycie pomieszczenia gospodarczego położonego w budynku 

gospodarczym na działce ewidencyjnej o numerze 38/3 w Żółwinie, 

f) zmiany ilości składu osobowego Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn, 

g) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok. 

9) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
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10) Wolne wnioski i informacje. 

11) Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas sesji.  

12) Zamknięcie VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

 
1. Otwarcie VI zwyczajnej sesji i stwierdzenie guorum. 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 13
05 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności 

radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodniczący RG powitał  Monikę Łohunko, która w wyborach uzupełniających 

została wybrana na radną Rady Gminy Zwierzyn, pozostałych radnych oraz zaproszonych 

gości. 

 

2. Wręczenie zaświadczenia Gminnej Komisji Wyborczej w Zwierzynie o wyborze i 

złożenie ślubowania przez radną Monikę Łohunko. 

 

Angelika Jaworska przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Zwierzynie wręczyła  

Monice Łohunko zaświadczenie o wyborze na radną Rady Gminy Zwierzyn. 

Mirosław Gniewczyński poinformował, żeby radny mógł sprawować swój mandat musi 

złożyć ślubowanie. Następnie odczytał rotę ślubowania, a Monika Łohunko wypowiedziała 

słowa „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

 

3. Przedstawienie porządku obrad 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił porządek obrad. 

Następnie zapytał, czy jest wniosek ze strony radnych odnośnie zmiany porządku obrad. Nie 

zgłoszono wniosku o zmianę porządku obrad.  

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji 

(informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

              Tomasz Marć wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 5. 
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6. Informacja o planowanych pracach na drogach powiatowych na terenie Gminy 

Zwierzyn. 

 

Bogusław Kierus Wicestarosta Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego w swojej informacji 

przedstawił informację o planowanych pracach na drogach powiatowych na terenie Gminy 

Zwierzyn oraz przybliżył sytuację finansową powiatu. 

 

Na salę obrad o godz. 13
46 

przybyła radna
 
 Anna Ryś- Konieczna. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Grzegorz Kuchciński zapytał, czy Powiat skierował pismo do firmy kładącej gazociąg przy 

drodze Przyłęg-Górki Noteckie o poniesienie kosztów jej naprawy, gdyż to ona przyczyniła 

się do zniszczenia drogi. Stwierdził, że wicestarosta w swojej informacji mówił o wycince 

drzew, gałęzi a on nie widział wykonujących te prace.  

Bogusław Kierus wicestarosta odpowiedział, że przygotowują się do remontu mostu na tej 

drodze, nie zwracali się do firmy kładącej gazociąg, gdyż nie wiedzieli, że ona przyczyniła się 

do zniszczenia drogi, ale w takim razie wystąpią do firmy o rekompensatę. W sprawie 

wycinki odpowiedział, że zostały zrealizowane wszystkie wnioski złożone na wycinkę drzew, 

w tej chwili podcinane są tylko gałęzie.  

Włodzimierz Nobis poinformował, że Kolonia Santocka w Górkach Noteckich ma ok. 38 

numerów. Trzy lata temu droga została częściowo uformowana, wytrzymała tylko rok. 

Pobocze jest wyżej niż droga, stwierdził, że nie mówi, żeby zaraz, ale żeby zacząć w ogóle 

prace na tej drodze. Droga jest nieprzejezdna, same dziury na niej, psują się pojazdy. 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że wicestarosta w swojej informacji mówił o tej drodze. 

Justyna Pawlak-Gudynowska zgłosiła potrzebę ustawienia lustra w Gościmcu przy szkole.  

 

Bogusław Kierus poinformował, że sprawa zostanie przekazana do komisji bezpieczeństwa, 

która wypowie się na temat zasadności ustawienia lustra. Dodał, że muszą wybierać 

najważniejsze zadania do realizacji, gdyż dotacja to tylko 300.000 zł, a w planach zapisane 

jest już 2.200.000 zł. 

 

Mirosław Gniewczyński wskazał na potrzebę wycinki drzew przy przejściu dla pieszych przy 

boisku w Górkach Noteckich, gdyż zasłaniają pole widzenia przy wyjeździe ze ścieżki 

rowerowej na drogę. Dostał pismo, że wniosek jest zasadny, ale do dzisiaj nie jest to zrobione. 

Przekazał również, że ma zarzuty do wykonywania prac na drogach, wnioskował, żeby 

podchodzić do tego sumiennie, rzetelnie, szanować każdą złotówkę. 

 

Stefania Sierocińska poinformowała o drzewach zagrożonych jemiołą wzdłuż drogi 

powiatowej, która niszczy konary, a one spadają i stwarzają niebezpieczeństwo na drodze. 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że jeżeli będzie możliwość finansowania i będzie to 

z korzyścią dla mieszkańców, będą uczestniczyć w zadaniach związanych z pracami na 

drogach, będą współpracować z Powiatem. Uruchomiony zostanie CIS i będą chętnie 

wpisywać się w pomoc przy pracach na drogach. 
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Jarosław Skiba przekazał, że podczas prac na drogach nie było oznakowania i pojazdy 

wpadały w dziury. Zasugerował, aby osoba, zabierająca drzewo wycięte przy drodze została 

zobligowana do usunięcia pozostających pniaków.  

 

Bogusław Kierus podziękował wójtowi za złożoną deklarację i stwierdził, że słuszna jest 

uwaga o oznakowanie remontu na drodze, w takich sytuacjach prosił o telefon do niego, na 

który będzie reagował. Odnośnie wycinki drzew poinformował, że tym zajmuje się 

wykonawca a drzewo pozyskiwane jest przeważnie na cele społeczne np. dla szkół. W 

umowie zapisane jest, że należy ściąć drzewo i sfrezować pniak. Jeżeli zostały pniaki, to 

wrócą do tematu. Odnośnie jemioły na drzewach poinformował, że będą reagować i ścinać. 

 

Tomasz Marć Wójt Gminy zaproponował, żeby Powiat informował o wykonywanych pracach 

na drogach oraz zasugerował, że można byłoby przywołać chętnych na drewno, za jego 

wycięcie. Obniżyłoby to koszty wycinki.  

 

Bogusław Kierus poinformował, że w sprawie wycinki drzew zgodnie z interpretacją 

prawnika, nie mogą zlecić wycinki za pozyskane drewno. Za wykonaną usługę musi być 

zapłata. Odnośnie wykonywanych robót na drogach zadeklarował, że będzie powiadamiany 

gospodarz gminy.  

 

Grzegorz Kuchciński zasugerował, żeby nie łatać dróg doraźnie, wysypując na nie luźny 

materiał, prosił, żeby z tego zrezygnować. Zgłosił ponadto wniosek o obniżenie prędkości dla 

samochodów ciężarowych. 

 

Bogusław Kierus odpowiedział, że zasypywanie dziur luźnym materiałem miało na celu 

uzupełnienie największych wyrw, chociaż wiedzieli, że za tydzień materiał ten wypadnie, 

gdyż tak się dzieje przy niskich temperaturach. Dlatego wstrzymali się z łataniem dziur. Jeżeli 

chodzi o zmianę prędkości dla samochodów ciężarowych, to należy napisać wniosek do 

komisji bezpieczeństwa i jeżeli wniosek będzie zasadny to zostanie zmieniona organizacja 

ruchu. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zapytał o drogę, która ma być skrótem przez Brzozę, o 

której wicestarosta mówił w przekazywanej informacji.  

 

Bogusław Kierus odpowiedział, że jest to koncepcja związana z połączeniem gminy Zwierzyn 

z drogą 22.  

 

Andrzej Wiśniewski stwierdził, żeby nie tworzyć nowych zadań, bo już jedno takie było, 

gdzie projekt na drogę do Gardzka za 70.000 zł został wyrzucony do kosza, bo nie zrobiono 

jego aktualizacji. Dla gminy Zwierzyn alternatywą skrótu do Gorzowa Wlkp. jest droga Górki 

Noteckie-Przyłęg. Zapytał o szpital, gdyż usłyszał w informacji, że coś jest nie tak, a przecież, 

jak nam wiadomo dotychczas było dobrze. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego poinformował, że 

pełna informacja o sytuacji szpitala będzie w połowie kwietnia. Planowane jest podniesienie 

standardu szpitala, dlatego pod tym kątem będą potrzebne własne środki, żeby móc 

skorzystać ze środków unijnych. 

 

Andrzej Wiśniewski zapytał, czy mogą dostać na piśmie informację o zadaniach planowanych 

na terenie gminy Zwierzyn. Poinformował również, że złożył pismo do Starosty odnośnie 
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uchwały w sprawie strefy ciszy, czy w tej sprawie coś się dzieje, czy jest szansa, żeby 

pochylić się nad uchwałą i coś zmienić.  

 

Bogusław Kierus wicestarosta odpowiedział, że cały czas trwają prace w celu pozyskania 

informacji, pojawiła się jednak grupa inicjatorów, którzy uważają, że jest to potrzebne dbając 

o ptactwo.  

 

Andrzej Wiśniewski proponował w tej sprawie o rozsądek. Jak mamy ściągnąć turystów, jak 

nie będą mogli sobie popływać motorówką. Można chyba trochę odpuścić. 

 

Mirosław Gniewczyński zamknął dyskusję i punkt 6 oraz ogłosił 10 minutową przerwę w 

obradach. 

 

7. Informacja o stanie dróg gminnych na terenie Gminy Zwierzyn. 

 

O godz. 14
53 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG wznowił obrady i oddał głos 

przewodniczącemu Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn. 

 

Głos zabrał wiceprzewodniczący komisji Grzegorz Kuchciński, który stwierdził, ze wszystkie 

drogi w gminie Zwierzyn wymagają remontu. Następnie zapoznał z protokołem nr 7/2015 z 

wyjazdowego posiedzenia komisji społecznej odnośnie oceny stanu dróg gminnych. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odnośnie rowów stwierdził, że w dużej mierze rowy 

zanieczyszczone mają swoich właścicieli. 

 

Włodzimierz Nobis wnioskował o pomoc gminy w odmuleniu rowu w Brzezince. 

 

Tomasz Marć wójt gminy stwierdził, że część rowów przynależna jest do właścicieli i 

czyszczenie jest w zakresie ich obowiązków, ale mimo wszystko dogadują się z właścicielami 

i im w tym pomagają. 

 

Anna Ryś-Konieczna wnioskowała o nadzór przy wycince drzew, krzaków, gdyż 

pozostawiane są krzaki na działkach mieszkańców. 

 

Tomasz Marć  stwierdził, że jest to cenna uwaga na przyszłość, choć w ostatnim czasie gmina 

nie wycinała krzaków. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 7.  

    

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) upoważnienia kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Zwierzynie do prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, że projekt 

uchwały zatwierdza, to co od dłuższego czasu dzieje się w urzędzie. Czynności wykonywane 
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są przez GOPS, a decyzje podpisywane przez wójta. Tym projektem chcemy załatwić, żeby 

decyzję podpisywał kierownik.  

 
Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

opinię komisji do projektu uchwały w sprawie upoważnienia kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Zwierzynie do prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym (opinia nr 32/2015 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie upoważnienia kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zwierzynie do 

prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr VI/41/2015. 

(Uchwała w załączeniu do protokołu). 
 

b) Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Zwierzyn, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że to nie jest nowa sprawa. Przez lata 

obowiązywania regulaminu, należało wprowadzić pewne zmiany, o których poinformował. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

opinię komisji do projektu uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Zwierzyn (opinia nr 

33/2015 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że do projektu uchwały zostały 

wprowadzone poprawki zgłoszone na posiedzeniu komisji społecznej i otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i 

poddał projekt uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. 

Projekt uchwały staje się uchwałą Nr VI/42/2015. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 
 

c) zgody na włączenie nieruchomości w granice Kostrzyńsko-Słubickiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej, 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że temat wpisuje się w strategię naszej gminy. 

Powstaje podstrefa w celu pozyskania potencjalnych inwestorów. Tworzy się szansa, żeby 

gminę ożywić gospodarczo. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zgody na 

włączenie nieruchomości w granice Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, 

(opinia nr 34/2015 w załączeniu do protokołu). 
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Tomasz Marć wójt gminy stwierdził, żeby przyciągnąć inwestorów, to musimy w to wejść, 

praktykują to wszystkie samorządy. Dopiero wtedy, jak będziemy zarejestrowani, możemy 

liczyć na zainteresowanie. Gwarancji jednak nie ma, ale my musimy stworzyć szanse. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy były rozmowy z inwestorem. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że z potencjalnym inwestorem rozmów nie było. 

 

Grzegorz Kuchciński zapytał, jeżeli włączymy nieruchomość, to strefa będzie pomagała nam 

w uporządkowaniu terenu. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że prowadzą rozmowy z osobą w kwestii uporządkowania 

terenu, który będzie grodzony. 

 

Jarosław Skiba prosił o wyjaśnienie, co oznacza tzw. włącznie tych obszarów. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że teren cały czas będzie naszą własnością. Zarząd pomaga nam 

znaleźć potencjalnego inwestora, który będzie dzierżawcą na czas wybudowania obiektu. 

 

Anna Ryś-Konieczna zapytała, czy za uprzątnięcie terenu będzie można zabrać gruz. 

 

Tomasz Marć stwierdził, że należy wyjaśnić, jak wygląda własność ruin, żeby nas ktoś nie 

posądził o kradzież. Należy pilnować litery prawa. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie zgody na włączenie nieruchomości w granice Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr VI/43/2015. (Uchwała 

w załączeniu do protokołu). 

 

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących zabudowaną działkę 

ewidencyjną oznaczoną numerem 98/8 o powierzchni 0,0609 ha oraz 

niezabudowaną część działki oznaczoną numerem 98/12, obydwie położone w 

obrębie Górecko, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że wpłynął wniosek od mieszkańca 

Górecka, który jest zainteresowany zakupem części naszej działki (jest to działka po byłej 

mleczarni). Sprzedaż nastąpi w przetargu nieograniczonym. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości stanowiących zabudowaną działkę ewidencyjną oznaczoną 

numerem 98/8 o powierzchni 0,0609 ha oraz niezabudowaną część działki oznaczoną 

numerem 98/12, obydwie położone w obrębie Górecko (opinia nr 35/2015 w załączeniu do 

protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących zabudowaną działkę 

ewidencyjną oznaczoną numerem 98/8 o powierzchni 0,0609 ha oraz niezabudowaną część 
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działki oznaczoną numerem 98/12, obydwie położone w obrębie Górecko pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr VI/44/2015. (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

e) wyrażenia zgody na zbycie pomieszczenia gospodarczego położonego w 

budynku gospodarczym na działce ewidencyjnej o numerze 38/3 w Żółwinie, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że chodzi tu o nieruchomość na 

wysokości byłej szkoły w Żółwinie. Zainteresowani są mieszkańcy nieruchomości (dot. to 

komórki). Sprzedaż nastąpi w przetargu ograniczonym ze względu na brak drogi dojazdowej 

do nieruchomości. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie pomieszczenia gospodarczego położonego w budynku gospodarczym na działce 

ewidencyjnej o numerze 38/3 w Żółwinie (opinia nr 36/2015 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy wniosek o wykup złożyła jedna osoba, czy ogół 

mieszkańców. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że jedna osoba. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie pomieszczenia gospodarczego położonego w budynku 

gospodarczym na działce ewidencyjnej o numerze 38/3 w Żółwinie pod głosowanie. Projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. 

Projekt uchwały staje się uchwałą Nr VI/45/2015. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

f) zmiany ilości składu osobowego Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy 

Rady Gminy Zwierzyn, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że nowo wybrana radna złożyła 

chęć pracy w Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy. W związku z powyższym należy 

zmienić treść uchwały. 

 

Stefania Sierocińska poinformowała, że podczas czytania roty ślubowania przewodniczący 

zmienił jej treść. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że uwaga radnej Stefanii Sierocińskiej jest słuszna i 

głosowanie uchwał od podpunktu a do podpunktu f będzie liczone o jeden głos mniej. W 

związku z tym, że uwaga radnej Stefani Sierocińskiej jest zasadna wystąpił z wnioskiem, żeby 

radna Monika Łohunko złożyła ślubowanie w tym momencie. Za wnioskiem 

przewodniczącego RG głosowało 13 radnych, radni głosowali jednogłośnie. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG odczytał treść roty ślubowania, zgodnej z art. 

23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. Monika Łohunko odpowiedziała „ślubuję, tak mi 

dopomóż Bóg”. 
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Następnie przewodniczący RG zapytał radną Monikę Łohunko, czy wyraża zgodę na pracę w 

Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady Gminy Zwierzyn. Radna Monika Łohunko 

wyraziła zgodę na pracę w komisji. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poddał projekt uchwały w sprawie zmiany 

ilości składu osobowego Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady Gminy Zwierzyn 

pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr VI/46/2015. (Uchwała 

w załączeniu do protokołu). 

 

g) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok,  

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach w uchwale budżetowej 

na 2015 rok. 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2015 rok  (opinia nr 37/2015 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr VI/47/2015. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

Jarosław Skiba wnioskował: 

- na prośbę mieszkańców o ustalenie rodzaju substancji złożonej na działce znajdującej 

się przy torach kolejowych obok budynków mieszkalnych w Sarbiewie,  

- o usunięcie pni przed bramą wjazdową do stacji kolejowej w Sarbiewie, które 

stanowią utrudnienie w dotarciu np. służb ratowniczych w sytuacjach zagrożenia. 

 

Stefania Sierocińska: 

- stwierdziła, że nie zgadza się z interpretacją odpowiedzi z urzędu na jej wniosek 

odnośnie ścieżki rowerowo-pieszej wzdłuż ul. Kościelnej w Zwierzynie, że jest małe 

natężenie ruchu. Uważa, że ścieżka jest jak najbardziej potrzebna,  

- monitowała również o wycięcie drzewa na zakręcie ul. Wojska Polskiego w 

Zwierzynie, twierdząc, że nic w tym temacie się nie robi. 

 

Robert Wcisło: 

- podziękował za interwencję w sprawie odwrócenia lamp na ścieżce rowerowej, 

- wskazał na pęknięcia na ścieżce i poinformował, że  pod koniec Przysieki jest rowek, 

na którym zrobiła się zapadlina,   

- wskazał także na straszny wygląd mostu w miejscowości Górczyna, 

- zakomunikował, że jeżeli zostanie dostarczony gruz, to sami sobie naprawią drogę. 

 

Renata Marcińczak  wnioskowała o ustawienie zabezpieczenia na chodniku przy sklepie p. 

Korsaka w Zwierzynie przed wjazdem na niego pojazdami, gdyż jest on przez nie niszczony . 
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Urszula Kruszyna zgłosiła wniosek mieszkanki ul. Sportowej w Zwierzynie odnośnie 

zamontowania progów zwalniających na ul. Sportowej, Polnej i Kościelnej, gdyż samochody 

osobowe jeżdżą po nich powyżej 100 km/h. 

 

Jarosław Skiba poparł wniosek radnej Urszuli Kruszyna. 

 

Renata Wąsik wnioskowała o naprawę drogi wzdłuż wału w Gościmcu. 

 

Grzegorz Kuchciński: 

- zapytał, czy znane są warunki finansowe odnośnie ustawienia koszy na śmieci,  

- powrócił do tematu płotu należącego do PKP, który stwarza zagrożenie proponując 

zgłoszenie go do nadzoru budowlanego,  

- zapytał również, na jakim etapie jest sprawa przeniesienia rozładunku wagonów. 

 

Włodzimierz Nobis wnioskował o: 

- odmulanie rowów przy drodze gminnej w Brzezince,   

- dokończenie melioracji rowu odchodzącego w prawo w kierunku starej spalonej sali 

gminnej,  

- o wydzielenie miejsca parkingowego przy ośrodku zdrowia w Górkach Noteckich, 

gdyż w okresie pracy lekarza brakuje tych miejsc. 

. 

Mirosław Gniewczyński: 

- wskazał na potrzebę remontów ośrodków zdrowia,  

- wnioskował o wymianę żarówek w lampach oświetlenia ulicznego w Górkach 

Noteckich na ul. Kurowskiej i skrzyżowaniu Kurowskiej i Cmentarnej. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy to prawda, że dzieci z Gościmca będą wożone do 

gimnazjum w Górkach Noteckich. 

 

Anna Ryś-Konieczna zapytała, kto jest użytkownikiem boiska koło Caritasu, sugerując, że 

można byłoby na nim zrobić coś dla dzieci. 

 

Justyna Pawlak-Gudynowska wnioskowała: 

- odmalowanie barier mostków  na drodze powiatowej w Gościmcu obok posesji nr 8 i 

w Błotnie obok posesji nr 1, 7 i 26,  

- odnowienie i odmalowanie barier na moście gminnym przy szkole podstawowej w 

Gościmcu,  

- zamontowanie lamp sodowych na stałych słupach energetycznych, znajdujących się 

przy posesji nr 1, 3 i pomiędzy posesjami nr 11-12 w Błotnie (wnioski złożone 

wyłącznie na piśmie). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9. 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stanisław Grabski sołtys sołectwa Zwierzyn II wnioskował o: 

- oświetlenie ul. Noteckiej w Zwierzynie od posesji p. Boryszko do posesji p. Jarski,  

- oświetlenie ul. Kościelnej od kościoła do posesji p. Tatarzyński, 

- dalszą modernizację chodnika na ul. Wojska Polskiego od przedszkola do kościoła, 

- ułożenie chodnika na ul. Noteckiej od posesji p. Dzwończyk do posesji p. Bykowski, 
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- dalszą modernizację chodnika na cmentarzu,  

- odnowienie elewacji kaplicy cmentarnej,  

- budowę dróg w Zwierzynie (Jasnej, Olimpijskiej, Pogodnej i Nowej ) - wnioski 

złożone wyłącznie na piśmie). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn odczytała 

sprawozdanie pokontrolne komisji z przeprowadzonej kontroli w dniu 9 marca 2015 r. w 

Urzędzie Gminy Zwierzyn (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Zwierzyn- „wprowadzenie ujednoliconych druków wyjazdów dla OSP z terenu gminy 

Zwierzyn”. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, za jego przyjęciem głosowało 14 radnych. 

  

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał protokół 

z wyjazdowego posiedzenia komisji z dnia 17 marca 2015 roku. 

 

Mirosław Gniewczyński poinformował, że: 

- kolejna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 29 kwietnia 2015r. o godz. 

13
00

, 

- na stronie BIP będzie zamieszczana informacja o posiedzeniach komisji Rady Gminy 

Zwierzyn, 

- odpowiedzi na wnioski przesyłane będą drogą elektroniczną. 

Następnie złożył życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 10. 

 

11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas sesji. 

 

Tomasz Marć wójt gminy udzielił udzielając odpowiedzi na zgłoszone wnioski i zapytania,    

poinformował, że: 

 pobrane zostaną próbki substancji złożonej w Sarbiewie, po zawiadomieniu 

właściciela działki, 

 ustalą na czyim terenie znajdują się pniaki, jeżeli na gminnym, to postarają się je 

zlikwidować,  

 odnosząc się do wniosku odnośnie ścieżki stwierdził, że nie zostało napisane, że nie, 

tylko, że dopiero wtedy, gdy zostaną załatwione te wymagające załatwienia w 

pierwszej kolejności np. doprowadzające do dworców kolejowych,  

 w sprawie drzewa na zakręcie odpowiedział, że będą ponaglać właściciela drogi, 

 w sprawie popękanej ścieżki poinformował, że wykonawca zostanie zobowiązany do 

usunięcia usterek,  

 w sprawie zapadliny stwierdził, że po dokonaniu oględzin przez pracownika urzędu, 

będą poczynione działania, 

 wniosek w sprawie ustawienia zabezpieczenia przed wjazdem na chodnik jest 

zasadny, będą rozmawiać w tej sprawie z właścicielem sklepu, 

 wniosek w sprawie progów zwalniających na ul. Sportowej i Polnej i Kościelnej w 

Zwierzynie jest zasadny, 

 w sprawie naprawy drogi wzdłuż wału w Gościmcu stwierdził, że trzeba oszacować, 

jaki należałoby wykonać zakres prac, 
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 w sprawie płotu zostanie ponownie wysłane pismo i zwrócą się do nadzoru 

budowlanego o wydanie decyzji,  

 w sprawie rampy deklarowały się na jej uruchomienie dwie strony, jednak kiedy to 

nastąpi trudno powiedzieć, wiąże się to z papierologią, 

 w sprawie poszerzenia parkingu przy ośrodku zdrowia odpowiedział, że sprawdzona 

zostanie możliwość realizacji wniosku, 

 wniosek w sprawie lamp postara się załatwić. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział na zapytanie w sprawie dzieci z 

Gościmca, informując, że z prowadzonych analiz wynika, że gimnazjum w Górkach 

Noteckich jest nie dociążone, natomiast gimnazjum w Zwierzynie przeciążone. Jeżeli uda się 

porozumieć z rodzicami dzieci, to utworzone zostaną dwa oddziały: w Górkach Noteckich i w 

Zwierzynie. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 11. 

 

 

12. Zamknięcie VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 17
20

 zamknął obrady VI zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodniczący  Rady Gminy Zwierzyn 

 

Marzena Kaczmarek                                                            Mirosław Gniewczyński 
 

 

 


